
forældrerådsmøde d. 15/5-24 kl. 16.30-19 

Dagsorden: 

1. Kommentarer til referatet fra sidste møde: Ingen kommentarer 

2. Helene skriver referat 

3. Orientering fra Helene 

3.1.  sam-pasning- vil år være i Elverhøj, vi sender personale så det matcher børnetal. 

3.2.  slut med brug af rødt kød, i Københavns kommune. 

3.3. nedjustering af dagtilbudskapacitet. Vi drøfter høring af institutioner i nærområdet der lukkes. 

4. Justering af åbningstid Gullandsgården, Helene fremlægger at hun gerne vil have justeret lukketiden 

om fredagen til kl. 16 så det matcher med resten af klyngen. Ud fra målinger siden februar virker det 

ikke til det er de samme børn der har behov for pasning efter 16 om fredagen. Forældrerådet syntes 

det er en god ide, og vi fremlægger det for bestyrelsen som derefter skal tage en beslutning. 

 

5.  Legeplads- økonomi  

Vi har fået 300.000 til at lave legeplads for fra BUF legepladsudvalg. Vi er i gang med at undersøge hvad 

vi ønsker og hvad vi kan få. 

 God forældre aften. Virkelig god stemning og mange gode ting blev lavet. 

Vi vil gerne lave det flere gange om året, vi taler om hvornår på året det vil være bedst. Vi taler også om 

at det er et godt tidsrum fra 16-20 en hverdags aften fremfor en weekend. Vi taler også ind i at det 

kunne være godt i skoven, men at det er noget mere omstændigt. 

 

6. Sommerfest 

Vi oplever at der er meget kaos ved buffeten. Vi ændrer derfor til at man i år, selv skal medbringe 

madkurv til ens egen familie i stedet. 

Vi fortsætter med at det er kl. 15.30, som de tidligere år. 

 

7. Forældrekaffe i årshjulet og plan for hvem der står for det samt kommer med kage/økonomi ift. kage 

Forældrene vil gerne have et bedre overblik og have styr på hvem ”der har ansvaret”. 

Der bliver skrevet ud i forældregruppen om uddelegeringen af ansvaret. 

Vi laver årshjul. 

 

8.  Telefonkontakt til institutionen (det opleves, at det kan være svært at komme igennem til nogen). 
Der bliver talt om, at det kan være en god ide at ringe til Rollingestuens telefon, og at Helene vil give 
besked videre om, at telefonen skal sættes på lyd. 
 

9. Evaluering af skovhytteturen: 
Hvad bliver pengene brugt på til forældrekaffen? Skal det være tydeligere hvad vi bruger pengene på 
Det gik fint med at holde det uden personale. 
Planlægningen skal fordeles mere jævnbyrdigt, og forældrene i institutionen skal selv være med til at 
arrangere transport. Kørslen var lidt af et puslespil- Det havde været et stort arbejde at arrangere for 
forældrerådet. 
Det aftales som udgangspunkt at skovhytteturen skal være i: søndage i uge 14 og søndage i uge 37- 
med forbehold for påske. Så kan den eventuelt rykkes. 
 

10. Fødselsdags politik 



Der har været nogle episoder, hvor fødselsdagspolitikken ikke er overholdt. Dette har gjort nogle børn 
kede af det, hvorfor personalet er blevet opmærksomme på episoderne. 
Vi drøfter politikken omkring fødselsdage, som alle var enige i og taler ind i at vi skal være endnu bedre 
til at fortælle grundlag bag fødselsdagspolitikken.  
Syntes man det bliver for uoverskueligt med mange børn, kan man evt. vælge at invitere nogle forældre 
med. Fødselsdagspolitikken er at man inviterer hele skovbus gruppen eller hele stuen med. Hvad man 
gør i fritiden, kan vi ikke blande os i, men alt med fødselsdagen skal forgå udenom institutionen – og 
der henstilles til at man ikke ekskludere nogle børn.  
 
Helene fremlagde en ny ”Velkomstfolder” der er mere tydelig, samt kommer omkring flere områder, 
politikker og ”hvordan vi gør” i Gullandsgården.  
 
 

11. EVT 

Vi taler om at bestyrelsen i Gullandsgården gerne vil have lukket gården af. Dette er dog et noget 

langvarigt træk og vi er usikker på om det overhoved er tilladt når vi som kommunal institution ligger i 

gården. 

Drikkedunke: 

Hvordan gør vi med drikkedunke? Drikkedunke skal rengøres og fyldes hjemmefra. 

 

 

 

 

 


